
Zápis

z 2. zasedání Zastupitelstva města Tep!á, konaného dne
2015

í 1. února

Přítomni : Benč Dušan lng., Bílek Josef, Bus-inský Jaros|av RSDr., Čáp Martin,
Čizxová Jana Mgr., Erps Tomáš, Gabriková Šárka Mgr., Hermann Kare|, Klepa|
Martin, Křehký Karel, Lorencová Jana Bc., Matějka Milan, , Vese|ovský Roman

omluvena: Va|ečková Pav!ína Mgr. a Purkyt Zdeněk

občanů :46

Starosta města zahá4i| jednání zastupite|stva města (dá|e jen ZM) v 17:03 hodin. Přivíta|
přivíta| přítomné č|eny ZM a občany města. Zapisovate|em jednání urči| pana Martina
K|epa|a. Dá|e konstatoval, Že na jednání je přítomno ce|kem 13 zastupitelů _ zastupitelstvo
je usnášeníschopné. Dá|e uved|, že zjednání se řádně omluvi|a Mgr. Pav|ína Va|ečková a
Zdeněk Purký, ktený by se mě| a|e v průběhu jednání dostavit. Dá|e uved|, Že zjednání
bude pořízen audio záznam pro potřeby městského úřadu a upozorni|, Že pokud bude někdo
da|ší pořizovat audio nebo video záznam, nesmí tím rušit průběh a úče| jednání. Pokud by jej
chtě| zveřejnit, je povinen dodrŽet ustanovení zák.č. 10112000 Sb. o ochraně osobních údajů
a zák.č. 8912012 Sb. občanského zákoníku' Uved|, že zasedání by|o řádně svo|áno a
oznámenívyh|ášeno vyvěšením na úřední desce a webových stránkách města Tep|á dne 3.
2' 2015 s programem, kteý obdrŽe|i všichni zastupite|é. Dále informova| zastupitele i
veřejnost, Že ke dni 10. února 2015 poda| pan !ng. Jan RůŽička rezignaci na mandát
zastupite|e města Tep|á a od nás|edujícího dne, tedy 11. února 2015 tím d|e $56 zák. č,.
49112001 Sb. o vo|bách do zastupite|stev obcí, vznikl mandát paní Mgr' Pav|íně Va|ečkové.
Dá|e představi| nového tajemníka MÚ pana Mgr. Víta Červenku, kteý nastoupi| do funkce
1' února a popřá| mu mnoho úspěchů, aby se mu daři|o a by| dobým tajemníkem. Následně
tomuto předa| s|ovo, kdy Mgr. Vít Červenka prones| krátkou řeč a představi| se.

Návrh prooramu :

L. Zahď1eru
2. Volba ověřovatelů zápisu z 2. jednání ZM
3. ověření zápísllz1. jednánZM
4. Kontrolaúkolů z|. jedněniZi|i4
5. Volba předsedy a ělenů kontrolního výboru
6. Rozpočtová opatření č. |2 a|3
7. Rozpočet města na rok 2015
8. Maj etkové záIežitosti
9. Různé
10. Diskuse
LL. Závět



Ad í) Starosta města do jednání zastupitelstva navrh| zařadit do bodu 9. různé:

zúčtování inventurních rozdí|ů - inventura 2014
ceny dřevní hmoty na rok 20.t5 pro skladové hospodářství
sm|ouvy o poskytnutí finančního příspěvku z rozpočtu města Tep|á pro Ceský
svaz vče|ařů Tep|á, TJ Soko| Tep|á a Svaz postiŽených civilizačními chorobami
Tep|á

Uved|, Že jsou to nové body a zastupite|é s nimi budou seznámeni v průběhu jednání,
kdy bude moŽno po seznámení s nimi podávat otázky předk|adate|ům těchto bodů a
bude možné o nich s čistým svědomím h|asovat. Nás|edně se starosta dotáza|, jest|i
chce někdo z přítomných zastupitelů ještě dop|nit program jednání zastupite|stva
města.

Starosta poté přečet| návrh programu s doplněným zněním bodu 9) různé o
body a),b),c,) a necha| h|asovat o takto doplněném programu.

Usnesení:

PRO: 13 PROTI: 0 ZDMEL SE:O

Ad 2. Volba ověřovate|ů zápisu z dnešniho 2. iednání ZM

Starosta za ověřovate|e zápisu navrhl pana Tomáše Erpse a pana Mi|ana Matěiku

PRo: í3 PROTI: 0 ZDRŽ'EL SE:0

Ad 3.ověření zápisu z 1. iednání ZM. konaného ve dnech 18. í2. 20í4

Starosta konstatuje, Že ověřovate|i zápisu 1. jednání zastupitelstva města by|i:
Bc. Jana Lorencová a pan Zdeněk Purkyt . Dotáza| se přítomné ověřovatelky Bc' Jany
Lorencové, zda zápis zkontro|ova|a a ověři|a? Tato uved|a, že ano. Dále starosta
konstatoval, Že do té doby nepřítomný Zdeněk Purkyt zápis zkontro|ova| a ověři|.

a)
b)
c)

\



Ad 4 .Kontro|a úkolů z í. iednání ZM

Vtomto jednánídostal úko|starosta pod bodem 18 vést jednáníohlednězabezpečení
uýkonu terénní práce do maximální finanční qýše 250 000,- Kč.

Starosta uved| nás|edující: Rada na 1. jednání konaném dne 19. 1.2015 zřídi|a Sociá|ně
preventivní komisi ve s|oŽení předsedkyně Bc. Jana Lorencová, č|enové Jan Marek
(zástupce Po|icie ČR), Martina V|čková (zástupce zák|adní ško|y) a Anna Juráčková
(zástupce neziskového sektoru Český západ). obec, která se bude ucházet o státní
úče|ovou dotaci v Programu prevence krimina|ity MV, by mě|a zřídit funkci manaŽera
prevence krimina|ity. V minu|ém volebním období podobnou pozici zastáva|a paní Mgr.
Stanis|ava Lambertová. Jak jsme jiŽ uvedli, chceme podporovat terénní práci a pokud bude
v rozpočtu schvá|ena částka, která pokryje na tento rok náklady na tuto pozici, bude od 1.
3.2015 opět zřízena' Vzh|edem k vyjádřené podpoře na minu|ém jednání zastupite|stva, jsme
jedna|i o případné pomoci s Agenturou pro soc. zač. a Českým západem. Jedná se o
administrativní věci potřebné k opětovnému získání finanční podpory a samozřejmě úzkou
spo|upráci v komisi. Poprosi| předsedkyni komise Bc. Janu Lorencovou, aby připravi|a na
da|ší jednání zastupite|stva města nějaký výh|ed a seznámi|a zastupite|stvo s jednáním
komise. Uved|, že na úkolu budou dále pracovat.

Rozprava k tomuto bodu:

Matějka: Ten manaŽer bude vybírán jak?
Staros1a: chtě|i bychom, aby předsedkyně komise by|azároveň i manaŽerem.
Mgr. CíŽková: Mám dotaz. Mys|ím si, Že tam musí být sociá|ně právní vzdě|ání a praxe
v sociá|ních s|uŽbách?
Starosta: Pokud jde o to, Že zatím tato pozice tento rok bude placena z městského rozpočtu,
protoŽe zatím dotace nepřišla, tak tam tato podmínka není' Samozřejmě budeme pokračovat
a pokud se podaří vše tak , jak to máme nap|ánováno, tak si bude muset dop|nit vzdě|ání,
aby moh|a funkcivykonávat' Je to samozřejmě závazek.
Matějka : Těch 200'000,-Kč je započítáno jiŽ v rozpočtu?
Starosta: Pokud mohu poprosit paní Řebíkovou?
Řebíková: Dobý večer, jedna|o se o tu částku 2so.ooo,-Kč, je to zařazeno na paragrafu
místní správy na těch patřičných po|oŽkách.
Starosta: Je to tam ve stejné výšijako v |oňském rozpočtu.
Benčová: Já jen spíše pro Vaší ochranu. Tento pracovník by| dříve zařazen pod
nomenklaturu zaměstnanců úřadu. Dávejte si pozor, aby jste se nedosta|y do střetu zá4mŮ,

Prosím doápisu:

Pozn.: V 17.25 hodin se dostavilzastupÍtelZdeněk Pur{<vt.

Ad 5. Vo|ba předsedv a členů kontrolního výboru

Starosta uved|, Že na předsědu kontro|ního výboru by| navrŽen pan Tomáš Erps . Dotázal se
přítomných zastupite|ů, zda-|i má někdo jiný návrh? Dá|e se starosta dotáza| pana Erpse,
zda-|i s návrhem souh|así'

ZDRŽELSE: 2



Starosta se dotáza| Tomáše Erpse, zda-|i má připravena jména členů kontrolního výboru,
nebo zda-|i chce čas na os|ovení případných č|enů do příštího jednání zastupite|stva? Ten
uved|, že za č|eny kontrolního výboru navrhuje Evu Procházkovou a Jana Radu.

Usnesení:

PRO: 12 ZDRZEL SE: 0PROTI:

Pozn' : Starosta po hlasování poznamena|, Že vŽdy předává mikrofon zapisovate|i
s tím, aby přečet| návrh na usnesení a to proto, Že právě tímto způsobem je to
v jednacím řádu, kdy právě zapisovate| přednáší usnesení. Místostarosta K|epa|
podotknu|, Že tajemník provádí kontro|ní zápis a od příštího zastupite|stva bude jiŽ
vykonávat funkci zapisovate|e sám.

Ad 6. Rozpočtová opatření č. í2 a í3

Starosta předa| s|ovo paní Fuě Řebíkové, aby seznámila přítomné s rozpočtovým
opatřením č. 12 a 13. Poté paní Rebíková seznámi|a přítomné s obsahem pří|ohy týkající se
těchto rozpočtových opatření, kterou mě|izastupite|é k dispozici .

Starosta vznes! Žádost o uvedení do zápisu:
E

Ad 7. Rozpočet města Tep|á na rok 20í5

Starosta uved|, Že návrh rozpočtu města by| projednán a připomínkován na pracovní
schůzce zastupite|ů a správců jednot|ivých kapito| rozpočtu a poté by| řádně vyvěšen na
Úřední desce města.

Zde opět poprosi| paní Evu Řebíkovou a předa| jí s|ovo' Poté paní Řebíková seznámi|a
přítomné s obsahem pří|ohy týkající se návrhu rozpočtu města Tep|á na rok 2015, kdy tuto
pří|ohu měli zastupite|é k dispozici.

Rozprava:

Matějka: Na běŽné opravy si|nic je určeno 2.000'000,-Kč? Je to určeno nějak konkrétně?
K|epal: Nemáme konkrétní místo, máme to na běŽnou ÚdrŽbu a s tím souvisí i budoucí
stanovení plánu oprav a pasportizací. V současné době není stanovena Žádná priorita oprav.
Starosta: Těch komunikací nutných opravit je po Tep|é hodně.
tvtgr. Čizrová: Chtě|a bych se vrátit k té pasportizaci. Na toto je v rozpočtu stanovena částka
ve výši 100.000,-Kč. Já jsem vznáše|a jiŽ dotaz k místostarostovi, a|e odpovědi nerozumím,
Město má Misys, ktený v podstatě toto umí a mě není jasný, za co město těch 100.000,-Kč
zap|ati, kdyŽ ten program máme a jde o to pracovat s mapovými daty a to zv|ádnou i úředníci
na úřadě.



K|epal: P|eteš se, protoŽe my sice máme Misys, a|e do kaŽdého mapového portálu je třeba
kupovat modu|y' My máme v současné době koupen pouze modu| na veřejné osvětlení, jde
o modul střední, stojí 12.000,-Kč, dá|e modu| na pasportizaci si|nic je také střední, ten stojí
ko|em 16.000,-Kč a největší částka je u pasporilizace si|nic právě zaměření si|nic. Toto se
provádí pomocí zařízení GPS.
Starosta: Mě|ijsme dvě nabídky ohledně Misys.
K|epa|: Moh|i jsme zahájit dřív, kdy jsem toto navrhova| uŽ |oni a udě|áme nějaký p|án
s výhledem na20 |et k pasporLizacl Máme více obcí.
Matějka: Každý znás má přeh|ed o stavu si|nic, jaký tady je, takŽe by jsme nemuseli čekat
na nějaký pasport a by|o by dobré určit prioritu oprav hned s tím,aby se občané dozvědě|i,
kdy a kde se bude opravovat?
K|epa| : Já s tím souhlasím a na vyč|eněné opravy a určení míst oprav určuji termín do
příštího zastupite|stva s tím, Že stanovíme 5 aŽ 6 návrhů s prioritami oprav. Beru to jako
podnět k sestavení.
Matějka: Já si myslím, Že uŽ to moh|o být připraveno, kdyŽ se dě|a| předběŽný rozpočet. Pak
jsem se dozvědě|, Že LŠU poš|e dva dopisy, kde to mě|i rozporcovaný, a|e tady to tak není.
Starosta: Musíme počkat, aŽ skončí zima, kdy se ukáŽe, která komunikace chce opravit.
Mys|ím, Že do příštího zastupitelstva bychom mě|i tyto priority stanovit.
Mgr' CíŽková: Vznáše|a jsem dotaz oh|edně částky 250'000,-Kč na opravu Hav|íčkovi u|ice,
dosta|a jsem nějakou odpověd', a|e já jí nerozumím' Já jsem porozuměla, Že město bude
investovat do soukromého v|astnictví v|astníků pozemků?
K|epa|: Vysvět|ím, jedná se o opravu, která je p|ánována 3 roky, kdy jsme chtě|i v|astní
čističku s tím, Že se bude stavět kana|izace. Já jsem prodal kus zahrady s tím, Že se tam
postaví čerpací stanice , která vyřeší prob|ém, jak odkana|izovat asi 8 nemovitostí' K tomu
dá|e uvádím, že zástupci VAK odmít|i investovat do přípojek od vlastníků nemovitostí. My
jsme se s občany dom|uvi|i, Že si přípojky vybudujeme sami. Nechali jsme zpracovat
projektovou dokumentaci, která |eží na stavebním úřadě u paní Za1íčkové v Mar' Lázních,
kdy hlavní stoka, která vede v našich zahradách, má podstatu né sdruŽené přípojky, a|e
h|avní stoky. Názor je takový, Že stoku by mě|o financovat město spo|ečně s Vakem a Vak
by jí mě| obhospodařovat. Stoky si zafinancují majite|é pozemků sami.
Mgr. CíŽková: Ta stoka povede přes soukromé pozemky, nebo Vy ty pozemky prodáte
městu?
K|epa|: Stoka povede přes soukromé poŽemky, kdy se to dá řešit věcným břemenem, kdy
tyto břemena máme v|astně jiŽ hotové.
RSDr. Businský: Já jsem si peč|ivě proh|éd| ten p|ánek a tam je třeba dělit akci na dvě části,
a to páteřní komunikace a přípojky. Já jsem dom|uvený s pracovníkem vodárny, se kte4ým si
při pěkném počasí prohlédneme pozemky a udě|áme závěrečné resumé. Vím o tom, Že
majite|é pozemků podepsa|i prohlášení, na základě kterého umoŽní vstup na jejich pozemky
pro případ opravy té stoky. Žaana sdruŽená kana|izační přípojka v zákoně není.
Matějka: Já bych se chtě|ještě zeptat na tu terénnÍ práci? Jedná se o těch 250.000,-Kč. Je
to ve spo|upráci s Českým západem a já vznáším dotaz, zda-|i a jak bude tato spo|upráce
fungovat a jak to budeme platit?
Starosta: Tato částka je určena na p|at a potřeby manažera. Nemá to nic spo|ečného
s provozováním Českého západu a chceme, aby nám pomoh|a tato Agentura pro sociá|ní
zač|eňování vypracovat všechny dokumenty k tomu, abychom moh|i zaŽádat o dotaci na
terénní práci a aby tyto prostředky nešly z rozpočtu města. Chceme se vrátit tam, kde jsme
zača|i a navázat na práci minu|ého zastupite|stva. Terénní práce je v Tep|é potřeba a my
nechceme nic jiného neŽ ve Vaší práci pokračovat. Paní Lambertová je ochotna Janě
Lorenců do začátku pomoci radou. Ta}<že se jedná o prostředky, které město vyuŽije ve
.prospěch města.
Erps: Chtě| bych se zeptat k po|oŽce místní správy 5191 ve výši 180'000,-Kč? o co se
jedná?
Starosta: Jde o částku, kterou musí město zap|atit ve výši 172.o0o,-Kčzato, Že nevyp|áce|o
město exekuci, neprovádě|o město sráŽky k exekuci a nerad bych vyprávě| něco, co by
někoho poškodi|o. Víme všichni o co jde a já bych poprosi| paní ČíŽkovou o vyjádření?



vtgr. Čizt<ová : MůŽu se vyjádřit. JelikoŽ zatím d|uh nevznik|, tak je tam pouze návrh a já
jednám s právničkou'
Starosta: AŽ Úp|ně pravda to není, tady se čeká pouze na schvá|ení rozpočtu a my jsme od
panídoktorky žádné vyjádření nedosta|i a v podstatézítra by měla předmětná částka odejít.
Mgr. CíŽková. Jájsem s paní doktorkou mluvila včera a město z toho bude úp|ně vynecháno.
K|epa| : Město se zítra spojí s právničkou oh|edně stanoviska.
lng. Benč: Já bych mě| připomínku ohledně ]esního hospodářství s tím, Že mě ve|mi mrzí, Že
město má 3.500 m3 kalamity a rada nedokáza|a zareagovat. Pro ty, kteří to neznají, se jedná
zhruba o 5.000.000,-Kě, coŽ je 1/10 příjmové části rozpočtu'
K|epa|: Já jsem Ti Dušane navrhnu|, abys s námi spolupracova|. Nejsme odborníci a
rozpočet navrhova| odborný |esní hospodář.
Starosta: Já de ktomu připojím, opravdu nejsme odborníci a ijá jsem žádat o spo|upráci. Je
to škoda.
Mgr. ČíŽková: Chtě|a bych uvést, Že příjem z |esů je oproti loňsku o 6.000.000,-Kč menší,
neŽ loni. Loni by| 14.500.000,-Kč, |etos pouze 8.500.000,-Kč.
Starosta: Je nap|ánována niŽší těŽba a je vyčleněno více peněz na za|esňování. Nejsem a|e
specia|ista na |esní hospodářství.
Řebíková: Já mohu pouze t|umočit pana Větrovce, kdy lze uvést, Že souěástí loňského
rozpočtu byla příjmová část niŽší neŽ skutečnost v r. 2014 a letos by|o da|eko více
prostředků investováno na za|esňování. Letos je p|ánováno vytěŽit 5000 m3.
Mgr. ČíŽková: Mám ještě dotaz oh|edně investice ve výši 1oo.ooo,-Kč do oken na budově
MU, kdy tato budova je památkově chráněná.
Starosta: Nejde jen o zabezpečení mříŽemi, a|e je to proto, aby se moh|o v prostorách
budovy pravidelně a intenzívně větrat. Jde jen o okna v přízemí.
K|epal: Já bych doporuči| návštěvu knihovny, která je ve|mi v|hká a stěhování knihovny se
ve|mi uspěcha|o. opadává tam omítka, kdy budeme dě|at opatření tak, aby budova vysch|a.
Starosta: Větrá se velmi intenzívně a to zejména tím sty|em, Že je otevřena mikroventi|ace,
tedy vnitřní část oken. BohuŽe| v zimě nejde udě|at průvan otevřením dveří.
Klepa|: Jedná se zejména o zadní prostory u garáŽí.
paní Dingová : Chtě|a bych se zeptat paní ČíŽrové, proč se knihovna stěhovala tak rych|e?
Mgr. CíŽková: Je|ikoŽ se jedna|o o dotační akci, tak by|a uzavřena smlouva a by|y určeny
termíny'
K|epa| : Podmínkou dotace by|o pořízeníhábytku. Knihovna mohla biýt ještě ve staré budově
přes zimu.
RSDr. Businský: Mám technickou poznámku. Doporučova| bych dát do usnesení, Že
zastupite|stvo pověřuje radu formou rozpočtových opatření provést rozpočtovou změnu tak,
jak to bylo dosud.
Starosta: Já mám návrh, Že bychom to necha|ijako da|ší bod.
RSDr.-Businský: Je to a|e součást usnesení.
Mgr. CíŽková: Jen chci upozornit, Že se o tom h|asova|o na posledním zastupitelstvu a
dosta|ijsme to na ce|é 4 roky, tak nevím proč se o tom má h|asovat znovu.
Starosta: To je pravda a je to i v zápisu
K|epa|: Pan Businský se asi obáva|, jak to bude dá|. Domnívám se, Že to máme schvá|ené.
RSDr. Businský: Pokud vím, tak jsme schva|ova|i rozpočtové provizorium, ta|<Že to je něco
jiného.
Starosta: Doh|edáme to v minu|ém zápisu a zkontro|ujeme .

PRO: 12 ZDRZELSE: 2



Ad 8. Maietkové záleŽitosti a sm|ouvv o zřízení věcných břemen -
Předkladatelkou je J. Růžková

-1 .
Prodej p.p.č:. 53514 o výměře 6200 Ín2 v k.ú. Bezvěrov u Teplé, obec Teplá. Rada města rozhodla
nabídnout panu Jiffmu Licehamrovi celý pozemek p.p.č. 53514 o výměře 6200 m2 v k.ú. Bezvěrov
u Teplé za ceÍIn za 25 Kčlm2 tj. 1 55.000 Kč.

Paní Růžková uvedl4 že po dnešním jď"ání se zísfupcem firmy Euagri, ktetý trvá na umožrěď
přístupu k toran kravín4 na ktď má zprasovaný projekt na rekonstrukci, navrhuje tento bod
odročit. Doporučuje uloát ukol paní Jiřině RůŽkové na další jednrání ohledně prodeje pozemku a
pffpadného rozdělení pozemku.

Klepď - uveď, že po dnešním jednání se zístupci společnosti Euragri bylo pravděpodobně
nalezeno řešení.

USNESE

PRo: í3

-2.

PROTI: 0 zDRzEL SE: í

Prodej části p.p.č. 3|2612 o výměře 65 m2 v k.ú. Teplá manželům Heleně KoŽené a Jiffmu
Koženému. Rada města prodej nedoporučila ztoho důvodu že se jedná o pozemek, ktery slouží
majitelům okolrrích pozemků k přístupu najejich pozemky'

PRO: 14 PROTI: 0 ZDRŽELSE: 0

- 3 .
Prodej p.p.č. 2165112 o výměře cca 2000 m2 v k.ú. Teplá pro qistavbu rodinného domu
Ladislavovi Pinkavovi. Paní RůŽková uvďl4 Že se jedná o část pozemkq ktery je určen
k zastavbě, ďe rada města prodej nedoporučila z toho důvodq Že v rrlici Touámskí zbývá prodat
ještě 7 parcel, kÍeré jsou určeny ke stavbě domq kdy jsou všechny zasíťované, kdežto u těchto není
dosud zpracována ani proj ektová dokumentace.

-4 .
Prodej části p.p.č. 20416 o výměře cca 2000 m2 v k.ú. Beranovka MUDr. ondřejovi Marešovi.
Paní Růžková uvedl4 Že se jedná o ten samý případ, jako pod bodem 3 shorq kdy pan MUDr.
Mareš si loni zažádal o prodej črísti pozemku, kdy je tento pozemek wčen k zastavení rekreačnÍmi
chatami. Rada města prodej nedoporučila. Místostarosta Klepal dodal, že tento pozemek je
nezasítbvaný anavic pronajaý do roku 2020.PanRSDr. Businslcý uveď, že jeto na Beflémě.

ZDRZELSE: 2



PRO: 14

- J .

PROT!: ZDRŽEL sE:

UzavÍerlt smlouw o ňízent věcného břemene číslo IV-12-0009086/1 kuložení kabelu do země
pro akci Tepl4 Škohi Ň.8g7,Vďečka kNN mezi firmou Čpz oisnibuce a.s. zastoupenou firmou
JH projekt s.r.o. a Městem Teplá.
Starosta uvďl ; že žÁdáo uvedení do ápisu.

-6 .
Paní Růžková uvďl4 že na20. Zastupitelstvu dne 20.3.20|4 by|a schvrílena žádoý. o be4platrý
převod p.p.č. 2801/8 v k.ú. Teplá" kdy došlo ze starry Pozemkového fondu k chybě a my musíme
provést vracení pozemku. Doporučuji schválit ,Zpěfrý převod p.p.č. 2801/8 v k.ú. Teplri obec
Teplá na CR_ Státtí pozemkoý uřad smlouvou o bezúplatrrém převodu.

PRO: 14

-7 .

PROTI: 0 ZDMEL SE: O

Prodej ultazvukového přístoje MUDr. Karlovi Valečkovi, rok výroby |994, vyrobnt
NR6405, datum poYuent 22. 6. 1994 za navrŽenou cenu 2000 Kě, neboť se jední o velmi
přístoj.

PRO: 14 PROTI: 0 ZDRŽELSE: 0

9. Různé

předkladatelkou je paní lU|arkéta Hlávková

a) zúčtování inventurních rozdílů - inventura 20í4
Paní Hlávková uvedla, že Město Teplá musí k 3L.t2.2oL4 zaúčtovat inventurní rozdí|y, kdy je
zastupitetstvu před|ožena žádost o schválení proúčtování inventurních rozdí!ů , které byIy
sh|edány při inventarizaci za rok 2oL4. lnventurní rozdí|y budou v případě schválení
zaúčtovány do roku 2oL4, tj. k 31. L2.2oI4. Tyto rozdí|y jsou před|oženy v příloze tak, aby se
mohli s těmito zastupitelé seznámit (viz. příloha)

0

číslo
starý



USNESENI:

PRO: 14 PROT!: 0 ZDMEL SE:

b) schvá|ení ceny dřevní hmoý na rok 20í5 pro skladové hospodářství
Zastupite|stvu je před|oŽena Žádost o schvá|ení ceny dřevní hmoty na rok 2015, kdy se jedná
pouze o podchycení sk|adových zásob stavu dřevní hmoty v účetnictví. Prodejní ceny dřeva
jsou řešeny s jednotlivými odběrate|i na zák|adě smIuv.(viz pří|oha)

Dotaz vtgr' Čízkové - Jaké mnoŽství dřevní hmoty máme na skladě?
Paní H|ávková - ce|kem 37 m3 dřevní hmoty ke konci roku2014.

PRO: 14 PROTI: ZDRZEL SE : O

předkladatelje panÍ Eva Rebíková

c) smlouvy o poskytnutí finančního příspěvku z rozpočtu města Teplá pro
český svaz včetařů TepIá, TJ Soko! Tep!á a Svaz postižených civilizačními
chorobamiTepIá

Paní Řebíková uved|a, Že jsou zastupite|stvu před|oŽeny smlouvy o poskytnutí finančních
příspěvku zrozpočtu města Tep|á s tím, že 5, 2. vyšel ve Sbírce zákon č,.2412015 k zákonu
č' 250 o obcích, kteý mění pravidla poskytování dotací. Účinnost je od 20. 2' 2015. Pokud
bude schvá|en rozpočet na rok 2015, kteý obsahuje příspěvky Vče|ařům, SPccH, a Sokolu
Tep|á, pak doporučuji schvá|it sm|ouvy na příspěvky pro tyto organizace. Pokud tak nebude,
musí tyto organizace znovu Žádat na zv|áštní Žádosti, které se musí se vyvěsit, schvá|it
zastupitelstvem, podepsat smlouvu a pak vyp|atit příspěvek. Peníze by obdrže|i někdy
v červnu. ýzor smlouvy je v pří|oze). Pro další ŽádostijiŽ bude platit toto ,,povinné.. ko|ečko,
které ztíží výp|atu příspěvků jak spo|kům, tak i fyzickým osobám, na pořádané akce či
aktivity. Tyto Žádosti musí obsahovat da|ší ná|eŽitosti. Dá|e upozorni|a všechny občany, či
zástupce organizací' kteří budou takto Žádat o příspěvky na činnost, že jtž od dnešního dne
musí d|e shora popsaného takto činit. Vzor žádosti bude vyvěšen na stránkách města.
V případě toho, Že bude postupováno pod|e starého postupu, tak se jedná o porušení
rozpočtové kázně pod|e tohóto zákona.

Zdeněk Purkyt: Chtě| bych se zeptat na to, Že jsme dáva|i Žádost na příspěvek na Bačův
inemoriá|? S|o by ještě podat jednu tedy čtvrtou Žádost na tuto akci?
Rebíková: Pokud víte, na co konkrétně tyto peníze pouŽijete, tak by to tímto způsobem š|o
podat. Dá|e upozorňuji, Že itato akce musí být ná|eŽitě proÚčtována d|e shora popsaného a
pod|éhá přísnému vyúčtování'



Purkyt: My víme, na co to pouŽijeme. Chtěli jsme původně na tento memoriál a dá|e na
oslavy výročí hasičského sboru, a|e tyto os|avy provedeme spo|ečně s os|avami výročí
města.
Řebíková: Potom doporučuji ještě schvá|it smlouvu číslo 4t2o15 pro SDH Teplá ve výši
10.000,-Kč. KaŽdá sm|ouva musí projít zastupite|stvem.
Dotaz občana: Mateřské centrum k tomuto nepatří?
Řebíková: Mateřské centrum zatím Žádnou Žádost nepoda|o, a|e v rozpočtu jsem s nimi
počíta|a. Musí si podat Žádost.
K|epal: Do rozpočtu se dávají věci, které se Ve své podstatě periodicky opakují.
Starosta: Chtě| bych řícl, Že se pokusíme najít legá|ní cestu, jak tyto Žádosti uvést do
pořádku.
K|epal: Navrhuji, aby se hlasova|o o všech sm|ouvách najednou.

PRO: 14 PROTI: ZDMEL SE: O

10. Diskuse

Starosta: Hned po Novém roce jsme s M. K|epalem, K. Bí|ou a o. Tesařem na
pozvání pana starosty Maxe Bindla navštívili naše partnerské město Konnersreuth.
Pan starosta se nám po ce|ou dobu návštěvy p|ně věnova| a zmíni|i jsme moŽnost
účasti města Konnersreuth na p|ánovaných oslavách v Tep|é. Jak jistě víte, naše
město letos oslaví 630 |et a zároveň TJ Sokol Teplá os|aví 70 té a SDH Tep|á j|Ž 145
té výročí. os|avy jsou plánovány spo|ečné a shodlijsme se na termínu konání 22 a
23 srpna. Je v plánu podání Žádosti o částečné financování os|av z Česko
Německého fondu budoucnosti.
Navazujeme na projekt rekonstrukce ul. Ško|ní a dne 5. 3. 2015 proběhne ústní
jednání k Žádosti o vydání stavebního povolení na místě budoucí stavby.

Klepal: chtěl bych poděkovat za 12-ti letou činnost zastupite|i panu lng' RůŽičkovi i
přesto, Že jsme mě|i často od|išné názory.
Maďarič: Kdo bude odpovědný za prob|émoqý ma|otraktor, ačkoliv jsem tuto otázku
mě| na pana RůŽičku.Tento traktor nám stojí v garáŽi a je neupotřebiteIný .
K!epa!: Kdo za to bude odpovídat to vím a řeknu Ti že to bude Kare| Hermann,
Martin Klepal a další.
Starosta: Na tomto problému se pracuje a doufám, Že co nejdříve tento traktůrek
vyjede a bude dělat to co má a k čemu je určen
'Klepal: opětovně chci uvést, Že tento prob|ém se na jaře a v |étě řeši|, kdy já jsem
jednal s firmou dodavatele, která mi řek|a, Že traktůrek by| předveden a vyzkoušen,
dále jsem by| přítomen dalšího jednání, kdy by! traktůrek předveden a ani radlice, či
da|ší zaíízení na tento traktůrek nasadit neš|i. Tento problém řešíme a chápu Vaše



rozhořčení. Není to naše vina. Ano by| to pan RůŽička, kteý podepsa| předávací
protoko| a bylto technik střediska, kteý si mě| těchto prob|émů dříve všimnout.
Starosta: KdyŽ mohu k tomuto něco dodat, tak víte, Že budeme na obsazení
vedoucího technických s|uŽeb potřebovat někoho šikovného a bude vyhlášeno
výběrové řízení. Pokud o někom šikovném víte, rádi tento návrh zváŽíme'
Klepa|: Pouze dop|ňuji, Že jsem s panem Hermannem nepřišel na radnici někoho
vyhazovat a pokud se ýká pana Gu|aby, tak ten poda| uýpověd'sám.
Benč: Já bych se ještě jednou vrátil k otázce prob|ému |esa. Já nemám Žádný
procedurální vztah k |esnímu hospodářsfuí našeho města a druhá věc je ta, Že bylo
konstatováno, Že v našich lesích |eŽí 3.500 m3 dřeva' Těším se na zasedání da|šího
zastupitelsfua a na informaci, jak probíhá |ikvidace těchto polomů.
Tajemník: chtěl bych za minu|ý ýden poděkovat za práci technických sluŽeb s tím,
Že pracovali dle mých pokynů a všechny úko|y a mé pokyny i cestou současného
vedoucího Kar|a Mad'ariče st. řádně p|nili' Ještě jednou děkuji.
Mgr. ČíŽková: Mám dotaz na pana Čápa, jaký byl rnýsledek jednání s místními
dřevorubci?
Čáp: Jednalo se setkání s místníma dřevorubcema, které jsem obvo|al, a|e přišlo jich
asi pouze pět.
lvtgr. Čiztová : Asi by| z tohoto jednání nějaký závěr?
Čáp: Bavi|ijsme se o tom, Že musíme co nejvíc vyuŽít k práci tepelské dřevorubce.
Mgr. CíŽková: Jaký by| tedy závěr?
Klepal: Mohu do toho vstoupit?
Mgr. Čiztová: Ptám se pana Čapa.
Čáp: os|ovi|jsem asi 14 dřevorubců, kdyŽ a|e přiš|o pouze pět s tím, Že se dom|uviti
s panem Větrovcem a nějaká práce pro ně asi bude.
K|epa|: Vzh|edem k tomu, že mám |epší zkušenosti s vyjadřováním, beru si s|ovo.
Martin Čáp mě| p|án s tím, Že by se harvestory nahradily místními dřevorubci, kdy
nás a|e místní zk|amali, neboť přiš|a jen pětina. Já ten zájem Martina Čapa kvituji,
neboť chtě| dát práci místním, protoŽe kdysi byla Tep|á rájem dřevorubců. Současný
stav je takový, Že místní jezdí.jinam a mají nasm|ouvané práce, tudíŽ nemůŽou
zpracovat takouý objem dřeva, kteý je zde možné VytěŽit k|asicky. Máme od pana
Větrovce přesné podk|ady k tomu, abychom moh|i připravit výběrové řízení na těŽbu
harvestory. Na té schůzce by|o konstatováno, Že opětovně svoláme schůzku na
podzim, kdy doš|o téžk úpravě ceníku, kteý před|oŽi| pan Větrovec. Závěr je ten, Že
se schůzka bude opakovat.
Čap: chtě| jsem, aby vznik|a tradice, že se budeme scházet, protoŽe jsme
dřevorubecké město a chtěljsem, abychom da|i h|avy dohromady a aby se vytěŽi|o
za co nejvíc peněz a aby se dalo co nejvíce práce místním.
Benč: Měl jsem jednání s panem Větrovcem, kteý mi uved|, že žádný z místních
dřevorubců, ani Žádná firma, ani nikdo jiný nepřiše| do dnešního dne s konkrétní
nabídkou na kácení či |ikvidaci dřeva
Čáp: ProtoŽe na to místní neby|i zvyk|ý a proto jsme chtě|i s nimi udě|at prvotní
sezení s tím, Že je taková moŽnost.
Purký: V |ese se těŽí, a|e ti kteří by|i os|oveni, majíjiŽ nasm|ouváno do konce června
něco jiného a jinde.
' Benčová: Chtěla bych se zeptat pana Erpse, zda-|i čet| před svym zvo|ením do
funkce předsedy kontro|ního výboru práva a povinnosti č|ena kontrolního výboru a
proč o tom m|uvím, protoŽe bych mě|a hned návrh pro kontroIní výbor. Jedná se o
procedurá|ní chyby v zápise z2' jednání Rady města, které visí na webu s tím, Že je
nutné tyto chyby postupně napravit, aby je nevyčet| při kontro|e auditor a dnes tady



doš|o také k procedurá|ní chybě ve věci věcného břemene, které je nutné schváIit a
né pouze vzít na vědomí zastupite|stvem. Jinak vzápise zrady najdete 12
procedurálních chyb. Není to z mé strany kritika, a|e pouze upozornění, aby jste si to
da|i do pořádku, kdyby přiš|a kontrola.
Starosta: Já děkuju zaupozornění, opravdu děkuju a zaměříme se na to.
Klepa|: Děkuji paní Benčové za konstruktivní připomínky, také jsem jí prosi| o to, aby
nám ještě pomoh|a několik měsíců, aby nedocháze|o k procedurá|ním chybám. Pan
Erps zatím neby| seznámen a poučen o právech a povinnostech předsedy
kontro|ního r4ýboru. očekáva|i jsme, Že tuto funkcl bude zastávat někdo ztzv.
opozice. Já jsem osobně oslovi| několik lidí, např. i pana lng. RůŽičku, pana Matějku
a da|ší, ale byl jsem odmítnut. l da|ší zastupitelé mají řadu jiných funkcí v jiných
grgánech. Ještě chci dodat, Že se Tomáš Erps rozhodně nikam netlači|'
CíŽková: Navrhuji, aby se kontro|ní uýbor zabyva| procedurá|ními chybami v zápise
z1. a 2. zasedání rady města. Dá|e chci uvést, Že jsme by|i kritizováni zato, Že
nejsme transparentní. Mě mrzí, Že si přečtu jako občan to, Že by| schválen radou
stavební dozor na rekonstrukci topného systému v MŠ Tep|á, a|e nevím co bych
musela být, abych věděla, koho schvaluje, za ko|ik ho schvaluje a navíc usneseníze
zasedání rady ve znění tak, jak je uvedeno, není správné.
K|epa|: Já bych chtě| zrovna k tomuto bodu uvést, Že něco napravuju, a|e havarijní
stav v mateřské škole jste mě|y v radě před rokem, kdy výs|edkem tohoto by|o
,,neřešit situaci.,, takŽe naše usnesení by|o možná formá|ně nesprávné, ale paní
ředitelka tam dopouští denně asi 10 litrů vody, ale vzápise zrady minulého roku
bylo ,,neřešit v rozpočtu v roce 2014... My se a|e snaŽíme samozřejmě napravovat
chyby dá|, a|e jsem si toho vědom, že spoustu chyb udělám a většinu chyb beru na
syoji hlavu
CíŽková: Mě nejde o formální stránku, a|e o to, Že na některé informace mám právo
jako občan.
Cáp. Ten rozdí| je v tom, Že nám můŽe kdokoliv zavo|at a ty informace dostane,
jenže kdyŽ jsme ty informace chtě|i my, tak jsme bud' ty informace nedostali , nebo
jste po nás chtě|y 380,-Kč za hodinu: V tom je ten rozdíl. Vy jste mě|a tu moŽnost,
kdyŽ jste mě|a nějaké nesrovna|osti, zavo|at a věděla by jste, kdo ten stavební
dozor je.
CíŽková: Pane Cápe, já jsem tuto Žádost poda|a i písemně a odpověd', kterou jsem
na ni dostala, tady mohu k|idně citovat. Ale informace,Že je to pan Vojtěchovský,
jsem se stejně nedozvědě|a.
Starosta: Za prvé bych chtě| říct asi to|ik. Já tady nechci a řek| jsem to na začátku,
nechci vá|čit, a|e zaměřuji se na to, abych tyto chyby napravi| a do přestře|ování se
zapojovat nechci. Čekám na Vaše upozornění a náměty a chcityto řešit. Nechci tady
Žádnou přestřelku a nadávat jeden na druhého. Jestli tuto hru chcete hrát, nakonec
asi nic jiného nezbyde, a|e já jsem radši proto na tyto chyby upozornit a dát je do
pořádku. Těchto přestře|ek se chci zatím zdrŽet a vyzývám k tomu, pojd'me
pracovat, pojd'me řešit prob|émy a h|edat řešení pro Teplou, vyzývám k tomu,
prosím.
K|epal- Děkuji panu Starostovi a paní Benčové a přednesu návrh na usnesení.



USNESENI:

PRO: 14 PROTI: 0 ZDRZELSE: O

Starosta: Ještě jednou děkuji, z nebe jsme nespad|i, budeme se snaŽit věci
napravovat, čím víc nám někdo pomůŽe, cením si toho, Že nám tady paní b1ývalá
tajemnice občas napoví, nevím co víc k tomu dodat, a|e přestaňme se hádat u sto|u
a pojd'me h|edat nějaké řešení pro město. Děkuji.
Benč : V zápise ze zasedání mínu|é rady jsou konstatovány závady, havarijní stav
traktorů, vedoucí technických s|uŽeb jste s|yšely je dlouhodobě marod. Proto mě
za1ímá, kdo se d|ouhodobě zabyvá otázkou bezpečnosti práce na technických
sluŽbách, tzn. vést bezpečnost práce, vést revize, kaŽdý zaměstnanec má právo na
ochranné pomůcky, kdy všechno padá na bedra zastupite|e a to jsme my.
Starosta: Líbí se mi, Že nás na něco takového upozorňujete. Jen ted' nastoupi| nouý
tajemník a budeme dávat tyto věci do pořádku. MůŽeme opět diskutovat o tom, kdo
zaměstnance a technické s|uŽby do stavu, ve kterém se nacházejí, dosta|. opět
ape|uji na to, pojd'me se na to zaměřit. Dávám s|ovo panu Mad'aričovi.
Mad'arič: Evidence mám na starosti já' Škobní řidičů, ochranné prostředky
veřejňáky, všechny týo a jiné věci dávám do pořádku. Je|ikoŽ skonč|! pan Honéger,
tak dávám vše do pořádku, veškeý zaměstnanci jsou proškoleni a máme vše
za|oŽený.
Benčová: Já jsem se hlásila současně, manŽe| se mě doma neptá a chtěla bych
uvést, že to není tak tragický, jak to vypadá.
Starosta: Já na to budu reagovat. Vím Že to není tak tragický, a|e toho času bylo
má|o a všichni začínáme. Nechci házet vinu někam, ale játonezača| a pojd'me se
soustředit na práci a neházejme si klacky pod nohy a chci reagovat na Vaše
připomínky a opravdu za ně děkuji. Neberu to jako křivdu. Za připomínky jsem rád a
za Upozornění na chyby ještě jednou děkuji.
Benčová: Technické s|uŽby proš|y kontro|ou bezpečnosti práce v P|zni a nebyly
zjištěny Žádné závady, takŽeještě jednou si mys|ím, Že není všechno tak špatně.
Kyller : Já bych se chtě|jenom zeptat, jest|i se probíra|o do rozpočtu těch 180.000,-
Kč? Je|ikoŽ to by|o v uvozovkách za naší v|ády, tak se chci zeptat, proč jsme o tom
jako radní nevěděli? Proč jsem se to dozvědě| aŽ před týdnem. Jinak to nechci
pitvat.
ČíŽková: Já jsem na to zareagova|a. Jsem se k tomu vyjadřovala.
Káva: Jen je můj názor, Že se mi v pos|ední době Tepelský zpravodaj nelíbí,
domnívám se, Že neslouŽí k vyřizování osobních záleŽitostí, ale Že je to zpravodaj a
takto by mě| i s|ouŽit a vrátit se k původnímu záměru.
Starosta. Za tento podnět děkuji, mám stejný názor a uŽ jsem o tom m|uvil i s paní
Bí|ou, a|e nemůŽeme nikomu bránit, kdo tam chce pub|ikovat. Zá|eží na nás, jest|i to
budeme číst. Jestli to budou číst občané, tak to zá|eŽí na nás, co tam dáme. Mě|o by
tam být více informací z Tep|é a oko|í. Poprosím o to, aby jste více t|ačily na paní
' Kristýnu a natzv' redakci.
Čáp: Já bych Rudovi na toto téma jen řek|, Že jsem se sešet s Vencou F|usserem a
Že jsme se domluvi|i, Že budeme trochu pozitivnější.



11. Závěr

VáŽení č|enové zastupitelsfua, váŽeníspoluobčané, děkujiVám za účast na dnešním
druhém jednání zastupite|stva města Tep|é' Hezký večer a dobrou noc.

Závěr : 19:26 hodin

Zapsa|: Mgr. Vít Červenka

ověřovate|é:. Tomáš Erps

Mi|an Matějka

starosta - Karel Hermann

místostarosta _ Martin Klepa|
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